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Protokół z posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki  

Rady Miasta Świnoujście w dniu 24 czerwca 2020 r.  
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta, 

2. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta, 

3. Dorota Konkolewska – Sekretarz Miasta, 

4. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta, 

5. Prezes „Uzdrowisko Świnoujście” S.A., 

6. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy Wydziałów UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 24 czerwca 2020 roku o godz. 1200 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Wiesław 

Góreczny.  

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty bez uwag. 

Porządek obrad został przyjęty bez uwag przy 4 głosach za. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta.  

Pytań i uwag nie było. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 3 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad. pkt 3 – Wypracowanie opinii do korekty/uzupełnienia operatu uzdrowiskowego  

w zakresie dotyczącym: 

a) uwzględnienia Sanatorium uzdrowiskowego „Lazur” zlokalizowanego w Świnoujściu  

przy ul. Słowackiego 21 w wykazie zakładów lecznictwa uzdrowiskowego jako nowe 

miejsce udzielania świadczeń opieki zdrowotnej w zakresie lecznictwa uzdrowiskowego; 

b) włączenia tężni przy promenadzie, stanowiących nowy element infrastruktury 

uzdrowiskowej, do wykazu urządzeń lecznictwa uzdrowiskowego; 

c) wykreślenia Sanatorium uzdrowiskowego „Jantar” zlokalizowanego w Świnoujściu  

przy ul. Matejki 19 z wykazu zakładów lecznictwa uzdrowiskowego. 

 

Korektę w operacie uzdrowiskowym przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 

Dokumenty dotyczące korekty operatu uzdrowiskowego stanowią załącznik nr 3  

do protokołu. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Wiesław Góreczny 

zarządził głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii do przedstawionych 

korekty/uzupełnienia operatu uzdrowiskowego – za opinią pozytywną głosowało 5 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała korektę operatu uzdrowiskowego, opinia stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 
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Ad. pkt 4 – Wolne wnioski. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Agnieszka Rachtan 

zwróciła uwagę na problem bezpieczeństwa ruchu drogowego w Świnoujściu. 

 

Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Wiesław Góreczny 

poinformował, że zwróci się do Prezydenta Miasta w tym temacie w interpelacji. Zwrócił się 

z zapytaniem do członków komisji, czy wyrażają na to zgodę. 

Członkowie komisji wyrazili zgodę bez uwag. 

 

Radny Krzysztof Szpytko zaproponował, aby do planu pracy komisji na rok 2021 wpisać 

punkt dotyczący bezpieczeństwa ruchu drogowego w Świnoujściu. 

 

Ad. pkt 5 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju 

Turystyki Wiesław Góreczny zamknął posiedzenie Komisji w dniu 24 czerwca 2020 roku  

o godz. 1232. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp3 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

   

    

Przewodniczący 

Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki 

 

Wiesław Góreczny 

 

 

 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


